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SP 
Afval 
Paginanummer: n.v.t. 
 
Waarom zou uw nieuwe diftarsysteem niet volgens planning in 2022 kunnen worden ingevoerd? (Wat zijn de belemmeringen 
en onvoorziene ontwikkelingen) 
 
Antwoord: Zoals door de portefeuillehouder tijdens het debat over Zwols Belonen en in de PPN is aangegeven nemen we 
voor de zomer een besluit of invoering haalbaar is. Wij verwachten dat binnenkort te doen. We zullen u daarover informeren. 
Mochten we besluiten tot uitstel, dan informeren we u ook over de redenen. 
 

 
 
Aanvullend antwoord: 
 
Sinds het raadbesluit van november 2020 over de doorontwikkeling van het GGP zijn we bezig met de 
implementatie van Zwols Belonen. Het sluitstuk hiervan is de invoering van de financiële prikkel op 
restafval. Zoals eerder aangegeven nemen we voor de zomer een besluit of de financiële prikkel per 1 
januari 2022 haalbaar is.  
 
De overwegingen die het college hierbij betrekt zijn, zijn als volgt: 

1. Faciliteren en flankerend beleid 
Een belangrijk uitgangspunt is dat we, vóór de invoering van de prijsprikkel, alle inwoners willen 
faciliteren om hun grondstoffen gescheiden aan te bieden. De belangrijkste overweging is, of het 
haalbaar is om de hele stad op tijd te faciliteren. Met name het compacte deel van de stad is 
complex. Ook de zorgvuldige uitwerking van flankerend beleid (zoals maatregelen voor specifieke 
groepen) moet tijdig afgerond kunnen zijn. 

2. Financieel 
Met het bovenstaande hangen mogelijke financiële consequenties en keuzemogelijkheden samen. 
Welke keuzes en welke kosten daarbij horen,  betrekt het college ook bij de afwegingen.  

3. Draagvlak 
De ervaring is dat zorgvuldigheid en het stapsgewijs doorvoeren van veranderingen essentieel is 
voor het draagvlak en het uiteindelijke effect ervan.  

  
Deze overwegingen worden tegen elkaar afgewogen en worden volgende week dinsdag in het college 
besproken en leiden tot een besluit waarover de raad volgende week wordt geïnformeerd. 
 


